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Z A P I S N I K 
 

17. REDNE SEJE SVETA KS PREVORJE  
z dne 30. 9. 2014   

 
K1) UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI IN SKLEPČNOSTI TER POTRDITEV    
       DNEVNEGA REDA 
          
Sejo je sklical in vodil predsednik Sveta KS, Damjan Maček. 
Pričetek seje ob 19.00 uri v posebni sobi Gostišča Obrez v Ţegru. 
 
Prisotni: Damjan Maček, Franc Terţan, Bojan Planko, Majda Rezec, Franci Pacek, 
Josip Špoljar in Martin Arzenšek. 
 
Predsedujoči Damjan Maček, pozdravi prisotne in glede na prisotnost (7 od 7) 
ugotavlja: 
 

(1) UGOTOVITVENI SKLEP:  17. redna seja Sveta KS Prevorje je sklepčna, tako, da 
se lahko sprejemajo veljavni sklepi in opravijo vse naloge, ki izhajajo iz predlaganega 
dnevnega reda. 

 
Predsedujoči  predlaga dnevni red kot na vabilu:  
 

1. Ugotovitev navzočnosti in sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled zapisnika 16. redne seje, 
3. Obračun gramoziranja – informacija, 
4. Obračun asfaltiranja – informacija, 
5. Obračun izvedbe cestne razsvetljave AP Sp. Košnica – informacija, 
6. Obravnava prošenj, 
7. Aktualno v občini in KS, 
8. Pobude in vprašanja svetnikov KS, 
9. Razno. 

 
 

(2) SKLEP: Svet KS Prevorje potrjuje predlagan dnevni red 17. redne seje Sveta KS 
Prevorje. 

 
GLASOVANJE 
Prisotnost: 7 
ZA: 7   
PROTI: 0 
Ugotovitveni sklep: Sklep (2) je sprejet. 
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K 2)  PREGLED ZAPISNIKA 16. REDNE SEJE 
 
Predsedujoči povzame vsebino zapisnika 16. redne seje. Med drugim pove, da 
Strelskemu društvu še ni nakazana dotacija, ker še ni izveden občni zbor, na LC 
Lopaca – Straška Gorca je bilo nekaj posanirano, nova avtobusna nadstrešnica na 
Lopaci je postavljena, protiprašna zaščita na RC v Dobjem pri Lesičnem je izvedena 
(delno). 
 

(3) SKLEP: Sprejet je zapisnik 16. redne seje Sveta KS Prevorje z dne 22. 4. 2014. 

 
GLASOVANJE 
Prisotnost: 7 
ZA: 7   
PROTI: 0 
Ugotovitveni sklep: Sklep (3) je sprejet. 

 
 
K 3)  OBRAČUN GRAMOZIRANJA – INFORMACIJA 
 
Predsedujoči pove, da je nekaj gramoziranja ţe izvedeno, nekaj še bo – v okviru 
sprejetega plana, dodatno še stroški zaradi plazov in neurja (Gubenšek Rafko, 
Gubenšek Joţe, Ţlof – Bevc, Gračner v Košnici, Lopaca – Bouha, čez Vodice, Ţlof – 
Verk, v Košnici pri Kladniku st., Košnica - Kuk – čiščenje jarka proti Gračnerju). 
 
 
 
K 4)  OBRAČUN ASFALTIRANJA – INFORMACIJA 
 
Predsedujoči pove, da je bilo po planu asfaltirano pribliţno 400 m cest. Skupni 
znesek je 19.549, 95 EUR. 
Cesta Skale v Košnici 150 m in še priključek Aleš (financiranje krajana), 
cesta Kladnik Ladislav v Košnici 127 m  in še priključek Kladnik Franc (financiranje 
krajana), nekaj sofinanciranja krajanov je še na dolgu, 
cesta Ţegar – Lopaca (Obrez Branko) 120 m.   
 
 
K 5)  OBRAČUN IZVEDBE CESTNE RAZSVETLJAVE AP SP. KOŠNICA –  
         INFORMACIJA 
 
 
Predsedujoči pove, da je razsvetljava AP v Sp. Košnica urejena. Strošek je 7.682, 90 
EUR. Za ta namen je odobrena finančna pomoč ţupana v višini 5.000 EUR. Skupni 
strošek za ta postajališča pa je pribliţno 22.250 EUR. 
Primopredaja z DRSC bo v kratkem, ureja se še pravilnost priţiganja. 
 
 
 
K 6)  OBRAVNAVA PROŠEN 
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1. Planinsko društvo Ţusem – vloga za finančno pomoč – stolp na Ţusmu 

Odobreno 100 EUR. 
 
2. Matej Pintar, Ţegar – vloga za asfaltiranje in vloga za gramoz.  

Ţe podan odgovor, da se asfaltiranje obravnava za obdobje 2015-2018, gramoz 
ţe rešeno. 

 
 
K 7)  AKTUALNO V OBČINI IN KS 
 
Predsedujoči pove:  

- 7. 10. 2014 bo z ministrstvom podpis pogodbe za sofinanciranje gradnje 
večnamenskega objekta na Prevorju (več kot polovica namembnosti objekta je 
za kulturne dejavnosti), 

- odprta je še prestavitev LC na Lopaci, stalna etnološka zbirka v POŠ ter 
sanacije ostalih LC, upa, da bo Občina v prihodnosti pridobila koncesionarja 
za vzdrţevanje in modernizacijo občinskih cest, 

- izdani so opomini za grobnino v znesku pribliţno 250 EUR, 
- dokončana je prenova mrliške veţe, 
- dokončana je vgradnja štirih strešnih oken v večnamenskem prostoru v POŠ, 
- na rednih volitvah namerava kandidirati v svet KS. 

 
 
 
K 8)  POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV KS 
 
Predsedujoči ponovno izpostavi razmislek o določitvi grba, zastave in Himne KS.  
 
 
K 11) RAZNO 
 
Franc Terţan povpraša kakšni so izgledi za RC v Dobjem pri Lesičnem za naprej. 
Predsedujoči pove, da je ostalo še 1235 m makadama, ni še znano kakšne so 
moţnosti financ z drţavne strani, ţupan pa bdi nad zadevo. 
 
Druge razprave ni bilo, zato predsedujoči Damjan Maček sejo zaključi.  
 
 
Zapisnikar: Slavko Novak, tajnik KS 

Damjan Maček, 
                                 predsednik KS 


